
 

 

MESTO    0 5 3   6 1    SPIŠSKÉ VLACHY 
Okres Spišská Nová Ves, tel./fax:053/4495204 

 
Z Á P I S N I C A 

Z 28.mimoriadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 
10.03. 2009 

v Galérii Mesta Spišské Vlachy 
 

 
Prítomní:   
 
Primátor: Ľubomír Fifik  
Poslanci MsZ: Mgr. V. Baloga,  Ján Čurilla, Vladimír Grega, Mgr. Mária Chudíková, Ing. 
Michal Kiššák , Ing. Juraj Jánošík  
ospravedlnení:  Mgr. Ján Kočiš, Ing. Jozef Repaský  
neospravedlnený:  Ing. Ladislav Šterbinský, Mgr. Š. Blaščák,  Michal Vaľko 
Hlavný kontrolór mesta: Ing. František Stanislav 
Prednostka: Mária Džugasová 
Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
Ostatní prítomní: PhDr. V. Novotná, M. Lorinc, Ing. K. Lukáč, Gonda Imrich, Ing. Arch. 
Lami, Mgr. M. Toporcerová  
 
PROGRAM:   

 
   1. Otvorenie 
  2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov a zapisovateľa zápisnice 
  3. Pripomienky občanov  
  4. Kontrola uznesení MsZ 
                      5. Činnosť komisií MsZ 
           6. Zmena organizačnej štruktúry Mesta Sp. Vlachy 
  7. Projekt „ Rekonštrukcia verejného priestranstva Mesta Sp. Vlachy 
  8. Mestské hospodárstvo, s.r.o. 
  9. Rôzne – Dotácie pre OZ 
  10. Diskusia 
                      11. Uznesenia 
                      12. Záver 
 
 
 
1. Otvorenie 
 

Zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a viedol primátor mesta p. Ľ. Fifik, ktorý 
oboznámil prítomných s programom zasadnutia. Zároveň navrhol rozšíriť program o bod č. 3. 

Členovia MsZ schválili  program zasadnutia a jeho zmeny. 
 

 



 

 

2. Návrhová komisia:  Mgr. Chudíková Mária   Overovatelia:  Ing. Juraj Jánošík 
               Ing. Michal Kiššák                               Vladimír Grega 
               Ján Čurilla  
     
 Zapisovateľka: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
 
3. Pripomienky občanov 
 
 P. Gonda – vyjadril pochvalné uznanie primátorovi mesta p. Ľ. Fifikovi za jeho prácu 
a činnosť, hlavne vo veci vybudovania kanalizácie na ul. Jarná, ktorú žiadal viac ako 40 
rokov. 
  PhDr. V. Novotná 
− informovala poslancov MsZ a primátora mesta, že na základe doterajšieho hlásenia detí do 

MŠ na budúci školský rok je už teraz zjavný kapacitný problém MŠ. Je prihlásených viac 
detí ako môže MŠ zvládnuť, preto žiada o riešenie tejto situácie. 

− ďalej žiada poslancov MsZ prehodnotiť zníženie rozpočtu pre MŠ na rok 2009. Žiada ho 
navýšiť v oblasti miezd a kapitál. výdavkov / pieskovisko, výmena gumolitov v budove /   
a odôvodnila to vyšším počtom detí v MŠ. 

− ďalej žiada poslancov MsZ zvážiť trvanie na prevádzke MŠ v čase vedľajších prázdnin a 
na predĺženej prevádzke počas letných prázdnin a odôvodnila to tým, že rodičia súhlasia s 
prerušenou prevádzkou MŠ počas vedľajších prázdnin a skrátenou prevádzkou počas 
letných prázdnin. 

 
 Primátor mesta p. Ľ. Fifik – v rozpočte pre MŠ sú navrhované kapitálové výdavky tak 
ako ich vedenie MŠ predložilo – nič krátené nebolo. Zároveň informoval riaditeľku MŠ, že 
poslanci prijali uznesenie, ktorým viazali 15% výdavkov z rozpočtu do septembra v dôsledku 
dopadu hosp. krízy. Toto zníženie sa dotýka aj MŠ v bežných výdavkoch, preto je potrebné si 
výdavky rozčleniť na toto obdobie s takým rozpočtom, ktorý je schválený, 
- projekt na rekonštrukciu MŠ bude znova predložený v najbližšom termíne.  
  
 Hlavný kontrolór mesta Ing. Stanislav - viazanie finančných prostriedkov  je 
všeobecné, platné pre všetky organizácie zahrnuté v programovom rozpočte mesta a potvrdil, 
že kapitálové výdavky neboli krátené. Rozpočet na rok 2009 pre MŠ bol zostavený podľa 
podkladov riaditeľky. 
 
 Ing. Michal Kiššák – už teraz je zrejmé, že mesto dostane o 1,8 mil. Sk menej v 
podielových daniach ako dôsledok hospodárskej krízy, preto vyzval riaditeľku MŠ dostatočne 
zvážiť výdavky školy, do septembra 2009, do doby viazania 15% vo výdavkovej časti. 
 
4.  Kontrola plnenia uznesení 
 

M. Džugasová - prednostka MsÚ, previedla kontrolu plnenia uznesení MsZ  prijatých 
na 27. riadnom zasadnutí dňa 10.02. 2009. 
 Navrhla upraviť uznesenie č. 26/3 a 25/6. 
 

Ing. Kiššák M.- upozornil na svetlá reflektorov na nefunkčnom klzisku. 



 

 

− k uzneseniu č. 27/16 – elektrina chaty, ktorá sa použila na prevádzku 
lyžiarskeho vleku, je potrebná dohoda medzi mestom a OZ, kde sa dohodnú presné 
podmienky, úhradu prekládky znáša mesto, spotrebu elektriny znáša užívateľ. 

 
Ing. K. Lukáč – vyjadril nesúhlas s úhradou prekládky elektriny na náklady OZ. 
  

5. Činnosť komisií MsZ 
 

Mgr. M. Chudíková, KOVP - komisia nezasadala, mimo zasadnutia bola riešená 
sťažnosť p. Čámera. 

 
Ján Čurilla - KŽPaD  
- mesto pripravuje predaj pozemkov na výstavbu chát v rekreačnej časti Zahura.  Na 

predaj budú pozemky v lokalitách Suchá a Jánska dolina. Mesto  po zameraní  pozemkov a 
vytvorení stavebných parciel bude všetkých záujemcov informovať o podmienkach predaja.  
Predseda J. Čurilla navrhol, aby získané financie za predaj pozemkov na chaty mohli byť v 
budúcnosti viazané aj na výkup pozemkov priamo v meste  podľa  schváleného ÚPM. Tým, 
že komisia bude včas informovaná o toku financií za predaj jej činnosť bude pružnejšia vo 
vzťahu k novým žiadateľom o stavebné parcely. 

 
a./p. A. Smiková , Sp. Vlachy– žiadosť o  vyhradené  parkovisko pred kvetinárstvom 

LUADA. -  nesúhlas, 
 
b./ Slov. Rybársky zväz Sp. N. Ves – žiadosť o odkúpenie pozemku okolo rybárskej 

chaty  pri veľkom jazere – nesúhlas 
 
c./ p. M. Jancura, Poprad – žiadosť o odkúpenie pozemku k chate za účelom zriadenia 

prístupovej cesty – nesúhlas, MsZ odporúča nájom,  resp. mesto povolí realizáciu prístupovej 
cesty na existujúcom pozemku.  

 
d./ p. E.Piklová, Kostolná ul. - žiada upraviť chodník pred prevádzkou, MsZ odporúča 

svojpomocnú úpravu chodníka za účasti mesta. 
 
e./ p. Sokolský Slavomír – žiadosť o odkúpenie pozemku na Cintorínskej ulici za 

zníženú cenu – zaradiť do poradovníka 
 
   p. Z. Valenčíková – žiadosť o odkúpenie pozemku na Cintorínskej ulici za zníženú 

cenu – zaradiť do poradovníka 
 

Ing. Kiššák M.-  návrh, aby poplatky zostali zachované pre všetkých žiadateľov na 
300,- Sk/m2. 

 
f./ p. Lorinc v zmysle predloženého GP MVE p. Olejníka a ostatných podkladov k 

žiadosti žiada o zriadenie vecného bremena na odkúpený pozemok. 
 
Primátor – opätovná žiadosť p. Klapáča M.- o majetkoprávne vysporiadanie  užívaných 

pozemkov pri rodinnom dome na Tajovského ulici. Zároveň požiadal poslancov o možnosť 
zníženia ceny pozemku na 80 Sk/m2, 



 

 

Ing. Kiššák M. – poslanec nesúhlasí s týmto návrhom a dodáva, že p. Klapáč mal 
doposiaľ dostatok času (cca 30 rokov) na majetkoprávne vysporiadanie pozemkov. Je 
radikálne proti výnimkám a proti tomu, aby bol niektorý občan zvýhodňovaný oproti 
ostatným. Na zasadnutí MsZ bola jeho žiadosť už prerokovaná a bol schválený predaj 
pozemkov, kde sa určila už znížená cena 100,- Sk/m2, v súčasnosti je už cena pozemkov 300,- 
Sk/m2/ 9,96€ /. Primátorovi bolo navrhované, aby  p. Klapáčovi určil splátkový kalendár na 
predaj pozemkov v cene podľa schváleného uznesenia  MsZ. 

 
Ing. Kiššák M – žiada urýchlene riešiť predaj garáží pri zdravotnom stredisku, kde 

vzniká vandalizmus a rozkrádanie. 
V. Grega – poslanec na Vajanského ulici - stavebná spoločnosť, ktorá v minulom roku 

rekonštruovala chodník na ulici, má ho dať do  pôvodného stavu. 
 
6. Zmena organizačnej štruktúry Mesta Sp. Vlachy 
7.  

Primátor mesta navrhol zmenu v organizačnej štruktúre Mestského úradu - navýšenie 
úväzku v knižnici z 0,5 na 1,0, riešenie sociálnej oblasti, projektov, stavebnej oblasti a bytovej 
oblasti. 

Ing. Kiššák M –  dodal, že organizačná štruktúra a jej zmeny budú predložené  na 
ďalšom riadnom zasadnutí MsZ spolu s úpravou rozpočtu na rok 2009. Zároveň odporúča, 
aby zasadala finančná komisia, ktorá bude riešiť dopad hospodárskej krízy na rozpočet mesta 
a navrhne úpravu rozpočtu aj vo vzťahu k personalistike. 

 
7.  Projekt „ Rekonštrukcia verejného priestranstva Mesta Sp. Vlachy 

 
Ing. arch. A. Lami, projektant, predstavil  projekt pripravený k stavebnému konaniu a k 

žiadosti o NFP na rekonštrukciu a modernizáciu verejných plôch Mesta Spišské  Vlachy 
prostredníctvom opatrenia  „ Regenerácia sídiel“ z ROP MVRR SR v prioritnej osi 4 
„Regenerácia sídla“. Zároveň  predložil dodatok k zmluve o dielo.  

 
8.  Mestské hospodárstvo, s.r.o. 
 
 Primátor - vzhľadom k predchádzajúcemu rozhodnutiu VH spoločnosti navrhol 
likvidáciu spoločnosti Mestské hospodárstvo, s.r.o. 
 Ing. Kiššák M – navrhol zvolať valné zhromaždenie, kde sa odsúhlasí celkové 
hospodárenie spoločnosti a postup ďalšieho konania vo vzťahu k spoločnosti.  
 
9.  Rôzne   
 
   Primátor -  žiadosť o dotáciu z rozpočtu mesta na rok 2009 pre OZ Vlašania 
Vlašanom z dôvodu zvýšenej činnosti pre mesto.  
   Ing. Kiššák M. – pripomenul, že nie je správne podporovať iba jedno združenie. V 
meste pôsobia aj iné organizácie, je za to, aby boli podporené všetky organizácie, ktoré o to 
požiadali a doložili potrebné doklady.  
  Hlavný kontrolór mesta Ing. Stanislav upozornil, že v prípade úpravy rozpočtu je 
potrebné upraviť aj celý programový rozpočet a zmeniť celú jeho filozofiu pre ďalšie dotácie. 
  Finančná komisia na svojom zasadnutí sa bude zaoberať aj touto problematikou a 
zmeny budú predložené na ďalšom zasadnutí MsZ. 



 

 

  Mgr. V. Baloga – poslanec pripomenul, že v I. polroku 2009 bude 10. ročník o pohár 
primátora mesta a žiada finančne podporiť túto aktivitu. 
 
10.  Diskusia 
 
 Bez diskusie – diskusia bola umožnená pri každom bode rokovania. 
 
11. Schválenie uznesení, záver 
 

Predložené návrhy na uznesenia v mestskom zastupiteľstve prešli schvaľovacím 
procesom. 

 
Na záver zasadnutia sa primátor mesta poďakoval všetkým poslancom a ostatným 

prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
Prijaté uznesenia tvoria prílohu tejto zápisnice. 

 
 
 
 
Zapísala: Mgr. Markéta Klapáčová 
 
 
Spišské Vlachy, dňa 10.03. 2009 

 
 
 
 
 Ľubomír Fifik       Mária Džugasová        

  primátor mesta     prednostka MsÚ          
 
 
 
 
 

Overovatelia:            Ing. Juraj Jánošík 
    
                         Vladimír Grega 
 
 
 
 

 
 
 
 
 



 

 

MESTSKÉ    ZASTUPITEĽSTVO     SPIŠSKÉ VLACHY 
 

UZNESENIA č. 28/2008 
 

Z 28.mimoriadneho zasadnutia mestského zastupiteľstva  konaného 10.03. 2009 
 
 
Uznesenie č. 28/1 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.) schvaľuje 
− program rokovania 28.mimoriadneho zasadnutia MsZ so zmenou – rozšírenie programu 
 
B.) volí 
− do návrhovej komisie MsZ predsedu: Mgr. Máriu Chudíkovú 
       členov:     Ing. Michal Kiššák                                
                        Ján Čurilla      
  
   
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 

 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga,  Ján Čurilla, Vladimír Grega, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák , 
Ing. Juraj Jánošík  
 
 
Uznesenie č. 28/2 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
A.)    berie na vedomie 
kontrolu plnenia uznesení MsZ  prijatých na 27. riadnom zasadnutí dňa 10.02. 2009  
 
B.)   súhlasí 
s  úhradou nákladov od VSE v súvislosti s prekládkou elektromeru pri čiernej chate Za hurou,  
  ktorú má  Občianske  združenie Vlašania Vlašanom v dlhodobom prenájme, v rámci 
  prerozdelenia finančných príspevkov neziskovým organizáciám.  
 
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga,  Ján Čurilla, Vladimír Grega, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák , 
Ing. Juraj Jánošík  

 



 

 

Uznesenie č. 28/3 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 súhlasí 
- so zriadením vecného bremena na priznanie práva uloženia inžinierských sietí na p.č.  
/KN E/ 2355, p.č. /KN C/ 2136/1, 2087/1, 2420/2, 7791 v prospech  pána Dušana Olejníka, 
vlastníka  p.č. /KN C/ 2410/2  
 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga,  Ján Čurilla, Vladimír Grega, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák , 
Ing. Juraj Jánošík  
 
Uznesenie č. 28/4 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 súhlasí 
- s dodatkom č.1 k zmluve o dielo č. 010109 prostredníctvom opatrenia ,,Regenerácia 
 sídel z ROP MVRR SR v prioritnej osi 4 Regenerácia sídla – Rekonštrukcia verejného 
 priestranstva mesta Spišské Vlachy“ 

 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga,  Ján Čurilla, Vladimír Grega, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák , 
Ing. Juraj Jánošík  
 
Uznesenie č. 28/5 
 
Mestské zastupiteľstvo v Spišských Vlachoch 
 
 A.) schvaľuje 
 
  predloženie žiadosti o NFP v rámci výzvy ROP-4.1 a-2009/01 ROP za účelom 
realizácie projektu ,,Rekonštrukcia verejného priestranstva mesta Spišské Vlachy“, ktorého 
ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta a platným Programom hospodárskeho a 
sociálneho rozvoja mesta; 
 
 B.) schvaľuje  
 
  zabezpečenie realizácie projektu po schválení žiadosti o NFP 
 
 C.) schvaľuje 
 
  financovanie projektu vo výške 5% z celkových oprávnených výdavkov na 
projekt t.j. Vo výške 49 210,74 € a neoprávnených výdavkov vo výške 13 199,05 €. 



 

 

 
Hlasovanie MsZ :   6 za   :  0 proti   :  0   zdržal sa hlasovania  : 0  nehlasoval  (  6:0:0:0) 
 
Hlasovali za:  
Mgr. V. Baloga,  Ján Čurilla, Vladimír Grega, Mgr. Mária Chudíková, Ing. Michal Kiššák , 
Ing. Juraj Jánošík  

 
Týmto sú podpísané všetky vyššie uvedené uznesenia. 
 
 
 
 
 
Spišské Vlachy, 10.03. 2009     Ľubomír Fifik 
         primátor mesta 


